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Pozvánka na zasadnutie Prezídia SZFB 
 

 

V zmysle stanov SZFB Vás pozývam na zasadnutie P-SZFB, ktoré sa uskutoční 

v  utorok dňa 21. decembra 2021 o 17:00 h 

online prostredníctvom aplikácie Microsoft Teams. 

 

 

 
 
 
S pozdravom     
 
                                                                          
                                              

 

 

 

    Mgr. Martin Kopejtko 

     prezident Slovenského zväzu florbalu 

 

 

V Bratislave, dňa 13. decembra 2021 
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PROGRAM ZASADNUTIA 
 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

 

Číslo zasadnutia:  27 

Orgán:   Prezídium SZFB 

Dátum zasadnutia: 21. december 2021 

Čas zasadnutia: 17:00 h 

Miesto zasadnutia: online prostredníctvom aplikácie Microsoft Teams 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Informácia o pokračovaní súťaží SZFB 

4. Návrh na schválenie odmien funkcionárov RR Západ 

5. Návrh na schválenie odmien volených funkcionárov 

6. Rôzne 
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Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB 
 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 

Názov zasadajúceho orgánu Prezídium Slovenského zväzu florbalu 

Miesto konania zasadnutia online 

Deň konania zasadnutia 22.12.2021 

Čas začiatku zasadnutia 17:00 h 

Čas ukončenia zasadnutia 20:15 h 

Predsedajúci Martin Kopejtko, prezident SZFB 

Zapisovateľ Oto Divinský 

 

Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

M. Kopejtko, R. Cibik, J. Matejka, M. Kunštek, J. Klobučník, P. Bulko, J. Hvozdík 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

 

Hostia prítomní na zasadnutí 

O. Divinský, H. Kunšteková 

 

Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 4 

Uznášaniaschopnosť áno 

Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 4 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na 

prípravu zasadnutia dodržaná 

bola 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo zápisnice P-SZFB/Z-27-2021 
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Schválený program zasadnutia 

 

Program:  

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Informácia o pokračovaní súťaží SZFB 

4. Návrh na schválenie odmien funkcionárov RR Západ 

5. Návrh na schválenie odmien volených funkcionárov 

6. Rôzne 

 

 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 
2., 3., 4.,  

• boli predložené na zasadnutí k bodom 
5. 

• sú archivované 
na sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

 

Na úvod zasadnutia privítal všetkých členov prezídia a hostí prezident zväz Martin Kopejtko. 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

M. Kopejtko: Navrhol za zapisovateľa O. Divinského a overovateľa P. Bulka. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• - 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/182-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• zapisovateľa zápisnice Ota Divinského a overovateľa zápisnice Patrika Bulka. 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

 

Navrhovaný program zasadnutia 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Informácia o pokračovaní súťaží SZFB 

4. Návrh na schválenie odmien funkcionárov RR Západ 

5. Návrh na schválenie odmien volených funkcionárov 

6. Rôzne 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

Prezident M. Kopejtko predložil program zasadnutia, ktorý bol členom prezídia zaslaný. 

Žiaden z členov nenavrhol zmenu programu a tak prezídium hlasovalo o predloženom 

programe. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Program zasadnutia P-SZFB 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/183-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Informácia o pokračovaní súťaží SZFB 

4. Návrh na schválenie odmien funkcionárov RR Západ 

5. Návrh na schválenie odmien volených funkcionárov 

6. Rôzne 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Informácia o pokračovaní súťaží SZFB 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

M. Kopejtko informoval o zámere žiadosti o udelenie výnimky. Florbal sa zaradil medzi 

profesionálne športy. Pre MEX a ZEX sú predložené niektoré zmeny v smernici „Covid-19 – 

špecializovaný predpis“. Zasadala LK SZFB s klubmi MEX a ZEX a dohodli sa, že pri MEX nie je 

potrebné meniť predpis súťaže. Pri ZEX je nutné urobiť zmenu predpisu nakoľko sa nepodarí 

odohrať súťaž v pôvodnom systéme.  

P. Bulko prezentoval a vysvetlil svoje návrhy zmien jednotlivých bodov v smernici „Covid-19 

– špecializovaný predpis“. Všetky zmeny konzultoval s predsedami regiónov a LK. 

J. Hvozdík upozornil, že v predpise a v návrhu LK kolidujú navzájom niektoré ustanovenia. Je 

potrebné ich upraviť. 

R. Cibik pripomienkuje niektoré odstavce daného predpisu. 

J. Hvozdík súhlasil s posunutím termínu dokedy je možné schváliť zmeny v predpisoch súťaží 

na 28.2. s tým, že zmeny v predpisoch ostatných súťaží by sa mali schvaľovať až v januári na 

základe novej vyhlášky ÚVZ SR. 

M. Kopejtko informoval tiež o zámere spustenia súťaží deti, keď po prázdninách budú môcť 

nastúpiť do škôl. Cieľom je vybojovať výnimku, aby mohli hrať v režime OTP. Zároveň 

predložil na schválenie predpis súťaže ZEX. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Návrh zmeny smernice „Covid-19 – špecializovaný predpis“ 

• Návrh zmeny predpisu súťaže Extraliga žien 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/184-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• Smernicu „Covid-19 – špecializovaný predpis“ 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/185-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• Predpis súťaže Hyundai extraliga žien 
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Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 Návrh na schválenie odmien funkcionárov RR Západ 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

M. Kopejtko uviedol ďalší bod rokovania prezídia. Na základe zápisnice zo zasadnutia RR 

Západ navrhol udeliť odmeny funkcionárom rady v zmysle uznesenia zo zápisnice. 

P. Bulko ozrejmil a zhodnotil prácu a pôsobenie členov RR Západ a zdôvodnil jednotlivé 

oomeny. 

R. Cibik sa pýtal, či budú odmeňovaní aj členovia ostatných regionálnych rád. 

H. Kunšteková vysvetlila ako prebieha proces odmeňovania členov RR. Každá RR si 

individuálne schvaľuje na čo použije finančné prostriedky svojho regiónu. Je na rozhodnutí 

RR, či ich použije na odmeny funkcionárov alebo na iné účely. Odmeny si RR zväčša udeľujú 

až na konci súťažnej sezóny. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• Návrh na schválenie odmien funkcionárov RR Západ 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/186-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmeny členom RR Západ nasledovne: Ivanovi Piovarčimu 500 €, Petrovi Tydlačkovi 

200 €, Lukášovi Kuzlovi 150 € a Marekovi Markovi 150 €. 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

8  Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB P-SZFB/Z-27-2021 

Bod č. 5 Návrh na schválenie odmien volených funkcionárov 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

M. Kopejtko v tomto bode programu v skratke vyhodnotil prácu a činnosť prezídia v roku 

2021. Podotkol, že sa za 8 mesiacov podarilo urobiť kus dobrej práce. Uskutočnilo sa veľmi 

veľa zasadnutí prezídia, realizovali sa nové nápady, po ukončení opatrení sa rozpohybovala 

mládež, podporili sa priamo kluby, pripravila sa nová sezóna, zabezpečil sa live streaming pre 

MEX a ZEX, florbal sa dostal na obrazovky TV aj vďaka MS. Uskutočnilo sa množstvo 

pracovných stretnutí s partnermi, vznikli nové partnerstvá, zlepšila sa komunikácia. Nastavili 

sa veľmi dôležité vzťahy s ministerstvom školstva, vznikli školské súťaže. Rozbehla sa takisto 

spolupráca s ministerstvom investícií a regionálneho rozvoja na projektoch športových hál. 

Nadviazala sa spolupráca s Fakultou TV v Bratislave, kde sa začne so štúdiom florbalu. Veľmi 

dobre sa zvládla organizácia turnaja 6NFCh, skvalitnili sa reprezentačné sústredenia a servis 

reprezentačným družstvám. V mediálnej oblasti sa rozbehli sociálne média. Sme 

jednoznačne považovaní za najväčší neolympijský šport. Výrazný podiel na týchto úspechoch 

majú členovia prezídia a preto sa rozhodol navrhnúť členom prezídia odmeny. 

J. Hvozdík navrhol odmenu prezidentovi SZFB. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• - 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/187-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmeny členom DK SZFB nasledovne: predsedovi DK SZFB 500 €, podpredsedovi 

DK SZFB 200 € 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/188-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmeny členom P-SZFB 800 € 

 

Hlasovanie o uznesení 

 



 

9  Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB P-SZFB/Z-27-2021 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/189-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmenu viceprezidentovi SZFB 2100 €. 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 6 (Kopejtko, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 1 (Hvozdík) 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/190-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmenu prezidentovi SZFB 10000 € 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 6 (Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 1 (Kopejtko) 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 6 Rôzne 

 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 

M. Kopejtko informoval o medzinárodných podujatiach. Na zasadnutí členov IFF v decembri 

2022 by sa malo rozhodnúť o uskutočnení ME v roku 2025. K turnaju 6NFch sa vyjadrili 

Poliaci, ktorí vyjadrili nespokojnosť z prístupu Lotyšska a je predpoklad, že Lotyšsko bude 

v rámci tejto medzinárodnej spolupráce nahradené inou krajinou. MS junioriek sa 

neuskutočnia na Novom Zélande a hľadá sa nový organizátor. Vyjadril sa tiež k účinkovaniu 

reprezentácii na MS. S obomi trénermi reprezentácii Jedličkom i Mrázkom plánuje 

uskutočniť stretnutie. Oslovil členov prezídia, aby vyjadrili svoj názor k MS a reprezentáciám. 

J. Hvozdík informoval, že sa pripravuje oslovenie klubov s požiadavkou pripomienkovať 

stanovy a predpisy zväzu. Taktiež prezentoval myšlienku odmeňovania reprezentantov. 

Hovoril o slávnostnom prijatí reprezentačných družstiev po príchode z MS, ktoré sa však 

neuskutočnilo kvôli protipandemickým opatreniam. Je však v pláne pripraviť po sezóne 

galavečer, kde by boli reprezentanti prijatí a odmenení. 

J. Klobučník informoval o tom, že počas cestovania z MS prišiel hráč T. Kvasnica o vak 

s hokejkami a pýtal sa, ako sa to bude riešiť. 

R. Cibik navrhol vzhľadom k nejasnej situácii ohľadom prerušenia súťaží posunúť termín 

prestupového obdobia. Nakoniec sa členovia dohodli, že sa počká na január a schválenie 

novej vyhlášky ÚVZ SR. 

P. Bulko sa informoval na pracovnú skupinu ženského florbalu, ktorá vznikla 

v predchádzajúcom funkčnom období. Na otázky odpovedal O. Divinský. P. Bulko prejavil 

záujem o znovuzrodenie takejto pracovnej komisie, ktorá by sa venovala ženskému florbalu. 

R. Cibik informoval, že aj komisia rozvoja pripravuje projekt na podporu vzniku dievčenských 

družstiev. 

M. Kunštek informoval o situácii ohľadom školských súťaží a upozornil, že by bolo vhodné 

uzavrieť s ministerstvom školstva zmluvu o organizovaní finálnych školských turnajov. 

P. Bulko predložil žiadosť KRO o doplnení ďalšieho člena KRO a vysvetlil, že nový člen by mal 

vypomáhať predsedovi komisie. 

J. Hvozdík sa vyjadril, že nie je za zvyšovanie počtu členov žiadnych komisií, ani KRO 

a navrhol, aby sa žiadosť KRO zobrala na vedomie. 

R. Cibik informoval o činnosti komisie rozvoja. 

 

Na záver zasadnutia prezident zväzu M. Kopejtko poprial všetkým členom prezídia a hosťom 

krásne Vianoce a úspešný nový rok. 

 

Zoznam podkladov k bodu 

 

• - 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/191-2021 

 

Prezídium SZFB berie na vedomie 

• žiadosť o vymenovaní nového člena KRO 

 

Hlasovanie o uznesení 

 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Matejka, Klobučník, Kunštek) 



 

11  Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB P-SZFB/Z-27-2021 

• PROTI: 0 

• ZDRŽAL SA: 0 

• NEHLASOVAL: 0  

 

Výsledok hlasovania 

 

• SCHVÁLENÉ 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/182-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• zapisovateľa zápisnice Ota Divinského a overovateľa zápisnice Patrika Bulka. 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/183-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB: 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Informácia o pokračovaní súťaží SZFB 

4. Návrh na schválenie odmien funkcionárov RR Západ 

5. Návrh na schválenie odmien volených funkcionárov 

6. Rôzne 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/184-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• Smernicu „Covid-19 – špecializovaný predpis“ 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/185-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• Predpis súťaže Hyundai extraliga žien 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/186-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmeny členom RR Západ nasledovne: Ivanovi Piovarčimu 500 €, Petrovi Tydlačkovi 

200 €, Lukášovi Kuzlovi 150 € a Marekovi Markovi 150 €. 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/187-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmeny členom DK SZFB nasledovne: predsedovi DK SZFB 500 €, podpredsedovi 

DK SZFB 200 € 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/188-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 
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• odmeny členom P-SZFB 800 € 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/189-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmenu viceprezidentovi SZFB 2100 € 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/190-2021 

 

Prezídium SZFB schvaľuje 

• odmenu prezidentovi SZFB 10000 € 

 

 

Číslo uznesenia: P-SZFB/27/191-2021 

 

Prezídium SZFB berie na vedomie 

• žiadosť o vymenovaní nového člena KRO 

 

 

 

Prezident SZFB – Martin Kopejtko  

Zapisovateľ – Oto Divinský  

Overovateľ – Patrik Bulko  

 


